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„Ki szakíthat el 
minket Krisztus 
szeretetétől?”

Nagyon könnyen engedjük

a kétség:

hogy gyötörjön minket 

«Hiszünk, vagy 
legalábbis azt 
mondjuk, hogy 
hinni akarunk Isten 
szeretetének”

„Sokszor azonban –
el kell ismernünk – ez a 
hitünk nem annyira 
bátor, mint amilyennek 
lennie kellene.
A próbatételek 
pillanataiban, betegség 
idején vagy 
kísértésekben.”

„Valóban 
igaz, hogy 
Isten szeret 
engem?”

(Róm 8,35) 

„Bizalommal, 
minden fenntartás 
nélkül kell 
ráhagyatkoznunk az 
Atya szeretetére.”

Az Ő Szeretete arra hív,

se kételkedjünk.

hogy a legsötétebb pillanatokban

„Túl kell lépnünk a 
sötétségen és ürességen, 
amelyet esetleg érzünk, jól 
átölelve a magánynak és 
elhagyatottságnak ezt a 
pillanatát”.

„Miért nem próbáljuk meg 
szeretni istent azáltal, hogy 
elkezdjük szeretni a 
felebarátunkat?

„Próbáljuk meg!
Biztos vagyok 
benne, hogy ha így 
teszünk, Jézussal 
együtt nagy erőt 
és örömöt fogunk 
tapasztalni 
magunkban.”

Ha így teszünk, 
kézzelfogható lesz 
számunkra, hogy mennyire 
igaz: annak, aki hisz és 
ráhagyatkozik a szeretetére, 
minden megváltozik:

AMI NEGATÍV, AZ POZITÍV 
LESZ, A HALÁL AZ ÉLET 
FORRÁSÁVÁ VÁLIK, ÉS A 
SÖTÉTSÉGBŐL CSODÁLATOS 
FÉNY RAGYOGÁSÁT FOGJUK 
LÁTNI.” 

MAGYARÁZAT:

ISTEN NEM BÍRÓ, SŐT INKÁBB 
MAGÁRA VÁLLALJA A 
VÉDELMÜNKET.
SEMMI SEM VÁLASZTHAT EL 
BENNÜNKET TŐLE, MIVEL 
TALÁLKOZTUNK JÉZUSSAL, AZ Ő 
SZERETETT FIÁVAL.

A KISEBB VAGY NAGYOBB 
NEHÉZSÉGEK, AMELYEKKEL 
ÖNMAGUNKBAN VAGY A 
KÖRNYEZETÜNKBEN 
TALÁLKOZUNK, ISTEN 
SZERETETE SZÁMÁRA NEM 
JELENTENEK AKADÁLYT.

SŐT, PÁL AZT MONDJA, HOGY 
ILYEN HELYZETBEN AZ, AKI 
ISTENBEN BÍZIK ÉS ŐRÁ BÍZZA 
MAGÁT, AZÉ A 
„FŐNYEREMÉNY”!2

A SZUPERHŐSÖK ÉS A 
SZUPEREMBEREK 
KORSZAKÁBAN, AKIK A 
FELFUVALKODOTTSÁG ÉS A 
HATALOM EREJÉBEN HISZNEK, 
AZ EVANGÉLIUM A SZELÍD 
ÉPÍTKEZÉST ÉS A MÁSIK EMBER 
ÉRVEIRE VALÓ NYITOTTSÁGOT 
ÁLLÍTJA ELÉNK.

www.fokolare.hu
www.teens4unity.hu

„Ha tovább szeretünk, 
amikor nehézségbe 

ütközünk, a negatívot 
pozitívvá változtatjuk.”
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